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CONCEPTVERSLAG 

637e Algemene Ledenvergadering 
5 juni 2023 

Voorzitter: Christianne de Groot 
 

 
1.  Opening door de voorzitter 

Christianne de Groot opent de 637e Algemene Leden Vergadering van de NVOG. 
 

2.  Mededelingen van het bestuur 
Onderwerpen waarover het bestuur mededeling doet: 
kwaliteitsregister klinisch verloskundigen  
Jolise Martens doet verslag van de stand van zaken. De NVOG werkt al enige tijd aan de 
totstandkoming van een kwaliteitsregister waarmee zij de klinisch verloskundigen meer 
bescherming wil geven. Er is een register in wording onder de NVOG maar er is ook een 
deelregister van de KNOV. De inzet is om tot 1 register te komen. KNOV en NVOG verschillen 
van mening over een aantal uitgangspunten maar hopen daar met elkaar uit te komen. Met de 
Federatie van VSV's vindt binnenkort overleg plaats over het idee om het register onder de 
gemeenschappelijke vlag van de Federatie te hangen.   
rol Federatie van VSV's 
Veronique Serrarens licht toe dat de Federatie van VSV's een steeds grotere rol krijgt 
toebedeeld aan de landelijke tafels, met name door VWS en het CPZ. Nog niet elke VSV of 
IGO is lid van de Federatie. Inmiddels is er nieuw bestuur bij de Federatie dat zowel de 
belangen van de VSV's als de IGO's behartigt. De NVOG roept de VSV's en IGO's die nog 
geen lid zijn van de Federatie om zich aan te melden en lid te worden. Op die manier blijf je op 
de hoogte van alles wat er speelt in het land en kun je mee discussiëren over belangrijke 
zaken die VSV's en IGO's aangaan.  
Trialbureau 
Christianne de Groot meldt dat de NVOG met het Consortium 2.0 heel succesvol is geweest, 
zowel in de formulering van kennishiaten maar ook de uitvoering van studies. Het Trialbureau 
ondersteunt individuele studies maar het ook het Consortium. Wij zijn de enige 
wetenschappelijke vereniging met een trialbureau.  
Op dit moment en in de toekomst is de financiering echter ontoereikend. Dat betekent dat het 
trialbureau in de huidige vorm zal moeten worden afgebouwd en anders moeten worden 
georganiseerd. Na de zomer gaat de NVOG in gesprek met de leden over wat zij nodig hebben 
van een trialbureau in nieuwe vorm en wat de NVOG kan doen om als wetenschappelijke 
vereniging succesvol te zijn. 
Gynaecongres 
Dit jaar vindt het 60e Gynaecongres plaats, live in Arnhem, met aansluitend de avond over 
netwerkgeneeskunde. 
high performance partner NOCNSF 
Twee AIOS, Emma Paternotte en Floor Sijbrandij, zijn door NOCNSF benoemd als high 
performance partner omdat zij zich in hebben gezet voor de zorg, wetenschap en onderwijs 
wanneer het gaat om sport en gynaecologie.  
 

3.  Werkgroep Oncologische Gynaecologie, plan van aanpak netwerk- en expertzorg voor 
mensen met kanker.  
Toelichting door Brigitte Slangen, voorzitter WOG. 
Een van de belangrijke aandachtspunten in het IZA is het realiseren van concentratie en 
spreiding in de oncologische zorg. Brigitte Slangen licht de stand van zaken toe. Er is een plan 
van aanpak gemaakt en er is een start gemaakt met werktafels. 
Werktafel 1: Substitutie, juiste oncologische zorg op de juiste plek.   
Werktafel 2: Transparantie en het delen van data.  
Werktafel 3: Regionale governnace en landelijke dekking vanuit oncologieregio's. 
Naast de werktafels is er een ronde tafel. Aan deze tafel wordt echt gesproken over 
concentratie en spreiding van oncologische zorg. Kartrekker is het Zorginstituut. Actieve 
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participanten zijn NVZ, NFU, FMS, NFK, NHG, V&VN en ZN. Daarnaast zijn er een aantal 
meedenkende toehoorders/ geïnformeerden. Afgesproken is dat de wetenschappelijke 
verenigingen aan tafel gaan zitten om inhoudsdeskundig mee te denken wanneer het gaat om 
tumortypen die op hun vereniging betrekking hebben.  
Het Zorginstituut heeft voor de 1e tranche volumenormen gekozen gekozen voor een aantal 
tumortypen, waaronder long, maak/slokdarm, pancreas. Werkwijze is dat per kankersoort alle 
interventies die je kunt doen moeten worden vastgesteld.  
Dit traject is pas gestart en heeft al vertraging opgelopen. Veel is nog onduidelijk.  
Gynaecologische oncologie is geen onderdeel van de 1e tranche. Niet duidelijk is of dat voor de 
2e tranche wel het geval is. Start van de 2e tranche is gepland voor januari 2024. De WOG 
denkt nu al mee en heeft aangegeven onderdeel te willen zijn van de 2e tranche.  
 

4.  Bestuursverslag 2022 
Christianne de Groot geeft aan dat het bestuursverslag over 2022 een mooie opsomming geeft 
van wat de vereniging in 2022 allemaal gedaan heeft. Het is niet een volledig verslag maar 
dekt wel de lading en het laat zien waar de vereniging trots op mag zijn. Christianne dankt de 
bureaumedewerkers en Wilma Hanskamp, bureaumanager a.i. voor het maken van het 
verslag.  
 

5.  Financieel jaarverslag NVOG 2022 
Als penningmeester licht Jolise Martens het financieel jaarverslag. De balans is opgemaakt per 
31 december. Dat is een momentopname en laat de activa (geld dat je in kas hebt om alles 
mee te doen, zoals de contributie, maar ook alle kosten) en de passiva zien (het eigen 
vermogen en de kortlopende schulden).  
Jolise laat de begroting versus de realisatie voor 2022 zien. Aan de batenkant valt op dat er 
meer contributie is binnengekomen dan begroot, door verschuivingen binnen aantal en soort 
leden. Wat betreft de subsidies (zoals SKMS) heeft de NVOG net wat meer kunnen 
doorbelasten naar de verschilende projecten dan ingeschat.  
Voor de kwaliteitsvisitaties wordt betaald. Uit deze pot worden de visitaties bekostigd. De 
betalingen dekken over het algemeen de kosten.  
Onder aan de streep is te zien dat er 1.366.000 euro begroot was en dat er 1.380.000 euro is 
binnengehaald. 
De kosten die gemaakt zijn betreffen voor een groot deel de loonkosten voor het bureau. Deze 
zitten voor 2022 redelijk binnen wat begroot was. Een stijging in loonkosten wordt voorzien, 
met name door inflatiecorrectie. De NVOG heeft voor het personeel met ingang van 2023 de 
cao van de FMS overgenomen. Dat betekent dat de loonkosten dit jaar iets gestegen zijn en 
ook in 2024 nog iets zullen stijgen.  
Omdat de loonkosten een grote hap nemen uit de inkomsten, let het bestuur hier goed op. Dit 
betekent ook dat de inzet van het bureau niet oneindig kan toenemen. Veel leden doen heel 
goed werk in groepen en commissies en willen hier ook graag bij ondersteund worden. 
Verzoeken om ondersteuning kunnen niet in alle gevallen worden ingewilligd. Het bestuur 
denkt goed na over waar dit wel en waar dit niet kan.   
De bureaukosten (website, drukwerk etc. komen in 2022 wat lager uit. Huisvesting is een vast 
bedrag. Bestuurskosten (vacatie, vergaderkosten) vallen wat lager uit door een vacature 
binnen het bestuur. De kosten koepels en pijlers is een lastig in te schatten post maar komt 
goed overeen met de begroting. Kosten NTOG pakken in 2022 door wat meer 
advertentieinkomsten.  
Onderaan de streep stond in de begroting een min van 229.000 euro. Uiteindelijk is dit in de 
realisatie een plusje geworden. Conclusie is dat er nog steeds voldoende reserves zijn.  
De contributie is dit jaar niet verhoogd. Dat zal volgend jaar wel gebeuren met de indexering 
die daarvoor staat. Jolise dankt Sander Claessens, het bureau, Wilma Hanskamp en iedereen 
die zich heeft ingezet om de vereniging draaiend te houden.  
 
De (stemgerechtigde) leden wordt gevraagd hun stem uit te brengen ter goedkeuring voor de 
jaarrekening 2022.  
De ALV geeft haar goedkeuring. 
 
De (stemgerechtigde) leden wordt gevraagd décharge te verlenen aan de bestuursleden voor 
het gevoerde beleid.  
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De ALV verleent décharge.  
 

6.  Bestuursaanvulling 
Christianne heet Hanneke Feitsma welkom als nieuw bestuurslid. Christianne laat weten dat 
tegen de benoeming van Hanneke bezwaar gemaakt kan worden tot vrijdag 9 juni. 
Christianne heeft Ron van der Heijden welkom als nieuwe directeur. Ron treedt in dienst op 
1 augustus a.s.  
Christianne dankt Wilma Hanskamp voor de uitstekende ondersteuning als bureaumanager a.i. 
in het afgelopen halfjaar. 

 
7.  Overleden leden NVOG 

Christianne noemt de leden die in het afgelopen halfjaar overleden zijn. Het is mogelijk dat de 
opsomming niet compleet is. Christianne roept iedereen op de vereniging op de hoogte te 
brengen van het overlijden van een lid. Tijdens de ALV van november wordt een minuut stilte 
gehouden voor de overleden leden.  
 
Arty Schaap, overleden 8 maart 2023 

Marjolijn Schulten-Wijman, overleden 7 april 2023 

Gé Bouw, overleden 7 april 2023 
Jan Meuwissen, overleden 27 april 2023 

Lex Peters, overleden 25 mei 2023 

 
7. Notulen ALV d.d. 17 november 2022 

Er zijn geen opmerkingen. De notulen van de ALV d.d. 17 november 2022 worden ongewijzigd 
vastgesteld.  
 

8. Rondvraag 
Er zijn geen opmerkingen.  
 

9. Sluiting vergadering 
Christianne sluit de vergadering. 
 

 


